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Onderwerp 2e schietincident Dijken in 3 maanden

Betreft het een raadsvoorstel/raadsmededeting

in de cyclus?

Nee
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PortefeuiItehouder Burgemeester Niederer

De fractie van de VLP heeft, net als vele Roosendalers, kennis genomen van het schietincident van
afgelopen weekend.

ln uw persbericht van afgelopen weekend staat dat u zich grote zorgen maakt over de veiligheid van
onschuldige omwonenden en voorbijgangers. Hierbij geeft u aan dat daar uw eerste prioriteit ligt en
dat het niet zo kan zijn dat de onderwereld op straat regeert en de kogels je om de oren vliegen. U
geeft aan dat u samen met het Openbaar Ministerie bekijkt of, naast het strafrechtelijke onderzoek,
andere, dan met name bestuurlijke maatregelen mogelijk zijn. Hierbij geeft u aan dat de daders
kunnen terugkomen en dat u dat met alle mogelijke middelen wilvoorkomen.

De VlP-fractie had gehoopt dat u refereerde aan de onhoudbare situatie in Roosendaal met
betrekking tot het (straat)dealen en andere druggerelateerde activiteiten. Onlangs nog verscheen
een artikel in de BNdeStem waarin oud politieman Van Osta een boekje opendoet; Het terrein van
Vierhoeven ís, net als dat van VV Roosendaal, een plek waar veel zaken gebeuren die er niet
thuishoren. Van lachgasampullen tot druggerelateerde criminaliteit; Anoniem en in het donker.
Zie:
https://www.bndestem.nl/roosendaal/racen-tussen-gepa rkeerde-autoenrsquo-s-en-
lachgasa m pullen-in-roosendaal-abb77c38/

De VLP heeft hiervoor al eens aandacht gevraagd in de gemeenteraadsvergadering, aangaande het
Actiepla n lntegrale Veiligheid.

Voor de VLP ís de maat dus al langer vol. Er moet meer gebeuren. Uiteraard beseffen wíj ons dat u
gebonden bent aan de inzet en bijbehorende prioritering van politie en justitie. Het kan echter niet
zo zijn dat het in Roosendaal net zo slecht gesteld is als in Amsterdam.

De VLP heeft daarom de volgende vragen:
L. Bent u nog steeds van mening dat u voldoende politie-inzet tot uw beschikking heeft om

druggerelateerde activiteiten adequaat en direct op te sporen dan wel in te dammen? Graag
een toelichting.

2. Er wordt vanuit West-Brabant een appèl gedaan op Den Haag voor meer politiecapaciteit
(https://www.bndestem. nl/breda/minister-begrio-voor-schreeuw-om-extra-politie-in-west-
brabant-br-a4fe3494/). Schaart u zich ook achter deze oproep? En aan welke capaciteit
heeft u de meeste behoefte?

3. Hoe denkt u de druggerelateerde act¡viteiten op vele straathoeken in onze gemeente aan te
pakken, ten einde escalatie van geweld juist te voorkomen?

Namens de fractie van de VLP,

Arwen van Gestel



Bovenstaande vragen beantwoord ik als volgt.

Vraag 1

Voor de handhaving openbare orde betreffende drugsgerelateerde strafbare feiten heb ik eind 2016
de drugssquad opgericht. Deze bestaat uit het, in samenwerking met de politie, opzetten en richting
geven aan een vliegende brigade, gericht op onder andere de aanpak van overlast als gevolg van
drugshandel op straat door middel van gerichte acties door gemeente en politie gezamenlijk.
Politiecapaciteit zal altijd schaars blijven. De uitdaging is om deze capaciteit flexibel en zo efficiënt
mogelijk in te zetten.

Yraag2
Ja natuurlijk. Het dagelijks bestuur (Verbrede Driehoek) van de politie eenheid Zeeland-West-
Brabant, waarvan ik deel uitmaak, bereidt thans een claim voor in het kader van de 267 miljoen euro
in het regeerakkoord van Kabinet Rutte lll.
De extra capaciteitsbehoefte is tweeërlei.
Enerzijds is er behoefte aan nader maatwerk voor de beschikbaarheid en inzetbaarheid van
(wijk)agenten (blauw op straat), mede gelet op de toenemende vergrijzing binnen het
politieapparaat en de bijbehorende uitstroom die de komende jaren verwacht wordt.
Anderzijds is er behoefte aan meer recherche capaciteit, onder andere voor de aanpak van
ondermijnende crimina liteit.
Wij zullen deze claim via de regioburgemeester (burgemeester van Tilburg) inbrengen in het
reguliere overleg met de minister van Justitie en Veiligheíd.

Vraag 3

Uw bewering dat sprake is van drugsgerelateerde activiteiten "op vele straathoeken in onze
gemeente", kan door ons niet worden bevestígd en wordt derhalve niet gedeeld. Dit laat evenwel
onverlet er sprake is van ervaren drugsoverlast. Om die overlast aan te pakken heb ik eind 2016

opgericht. Zie mijn antwoord op vraag 1.ded
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